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Szanowny Panie Prezydencie
W trosce o dobro mieszkańców i właściwe korzystanie z programów rządowych, w tym miejscu stawiam następujące pytania o wykorzystanie
środków z Funduszu Dróg Samorządowych:

1.  Jakie drogi zostaną zrealizowane w Rybniku z tego funduszu?
2. Po jakie środki (kwotowo) z tego funduszu sięgną Rybnik, a po jakie ma zamiar złożyć kolejne wnioski?
3. Na które drogi Rybnik ma zamiar złożyć wniosek?

Za merytoryczne i konkretne odpowiedzi z góry bardzo serdecznie dziękuję

Z wyrazami szacunku
Pozdrawiam
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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